
1 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ Č. 2/2024 
ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE KUNRATICE („ZŠK“) („ŠR“) 

Datum konání:   čtvrtek 12. prosince 2024 
Čas konání:   18:00 až 20:30 hodin 
Místo konání:    Ředitelna ZŠ Kunratice 

Účastníci: 

Přítomní členové ŠR 
- za zřizovatele školy:  Lenka Alinčová, Veronika Doležilová, Petr Mozola 
- za pedagogy:   Kateřina Círová, Jakub Holec, Jitka Kopáčová 
- za zákonné zástupce žáků: Ladislav Král, Luděk Šantora, Petra Žebráková 
Hosté:  Vít Beran, ředitel ZŠK 

Tomáš Titěra 
Anna Havelková  

L. Král zahájil jednání ŠR a přednesl návrh programu jednání:  
A) Nové složení Školské rady 
B) Hlasování o návrhu Výročních zpráv ředitele školy 
C) Hlasování o návrhu Školního řádu ZŠ Kunratice 
D) Modernizace a rozšíření systému bezpečnostních kamer 
E) Dostavba sportovní haly 
F) Podněty rodičů 
G) Termín příštího jednání ŠR 

Po schválení návrhu programu jednání následovalo jednání ŠR, jehož zápis je uveden níže: 

A) Nové složení Školské rady 
a. Zřizovatel školy: L. Alinčová, V. Doležilová a P. Mozola byli jmenováni členy ŠR na základě rozhodnutí 

ze dne .11. 11. 2024 
b. Pedagogové: J. Holec se stal novým členem ŠR za pedagogy na základě volby dne 28.6.2024. Dalšími 

členy jsou Kateřina Círová a Jitka Kopáčová, které byly ve ŠR již v předcházejícím období. 
c. Zákonní zástupci žáků: Dnešního dne se paralelně s jednáním ŠR konaly řádné volby členů ŠR, do 

kterých kandidovali (uvedeni v abecedním pořadí) pánové Mgr. Tomáš Lachman, Mgr. Jan Mazůrek, 
Mgr. Luděk Šantora a paní Bc. Petra Žebráková. Výsledky voleb zveřejní ředitel ZŠK neprodleně poté, 
kdy zvolení kandidáti přijmou své zvolení na základě oznámení výsledků zjištěných volební komisí. 
 

B) Hlasování o návrhu Výročních zpráv ředitele školy 
a. Návrh: V. Beran předložil členům ŠR návrh schválení Výročních zpráv ředitele ZŠK, a to elektronicky 

již v předchozím období pro školní rok 2022/2023 a v průběhu listopadu pro školní rok 2023/2024. 
b. Připomínkování: L. Alinčová poděkovala panu řediteli V. Beranovi za přípravu návrhů, L. Královi, 

V. Doležilové a dalším členům ŠR za připomínkování návrhů. 
c. Hlasování: ŠR hlasovala o návrhu Výročních zpráv per rollam, nicméně toto hlasování bylo pro malou 

účast anulováno předsedou ŠR. Dnešního dne pak hlasováním všech přítomných členů ŠR schválila 
(jednohlasně) Výroční zprávy o činnosti školy, a to ve znění návrhu předloženém ředitelem ZŠK. 

d. Zveřejnění: Výroční zprávy budou zveřejněné na webu ZŠK zde: ZŠ Kunratice | Zásadní informace o 
škole a důležité dokumenty 

 
C) Hlasování o návrhu Školního řádu ZŠ Kunratice  

a. Návrh: V. Beran předložil členům ŠR návrh nového znění Školního řádu ZŠK, včetně jeho přílohy 
Kritéria hodnocení chování – strategie podpory žádoucího chování. V. Beran zároveň poděkoval všem 
přispěvatelům za vypracování tohoto návrhu, zejména zástupcům ředitele škol. 
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b. Připomínkování: P. Žebráková uvedla, že navrhované znění Školního řádu ZŠK považuje za velmi 
srozumitelné, velmi dobře strukturované s logickou návazností jednotlivých částí. 

c. Hlasování: ŠR jednohlasně schválila předložený návrh Školního řádu ZŠK. 
d. Další kroky: V. Beran zveřejní schválený Školní řád ZŠ Kunratice na webu s platností od 1.2.2024. 

 
D) Modernizace a rozšíření systému bezpečnostních kamer 

a. Návrh: J. Holec navrhnul modernizaci a  přípravu na budoucí rozšíření kamerového systému ve škole 
a na školním pozemku, a to s cílem zvýšení bezpečnosti žáků a zaměstnanců a ochrany majetku školy. 
Současný kamerový systém monitoruje pouze šatny a prostor před vchodem do školy. Systém 
technicky neumožňuje rozšíření na další prostory, zejména školní chodby a vytipovaná místa na 
školním pozemku. Investiční výdaje odhadl v řádu ca 300 tis. Kč. 

b. Diskuse: V. Beran uvedl, že součástí projektu Dostavby sportovišť a instalace elektronického 
požárního systému je také investice do bezpečnostního systému. 

c. Další kroky: L. Alinčová prověří legislativní podmínky instalace v areálu ZŠK. 
 

E) Dostavba sportovní haly 
L. Alinčová uvedla, že projekt výstavby sportovní haly je rozdělen na dvě etapy. 
a. První etapa: V první etapě bude nejprve zrušen tenisový kurt ve prospěch zázemí staveniště, 

následně zrekonstruovaná celá plocha včetně sportovišť a dětkého hřiště mezi tenisovým hřištěm, 
fotbalovým hřištěm a pavilonem školy. Stávající fotbalové hřiště zůstane v provozu s přístupem 
z haly. Děti budou moci během celé první etapy využívat hřiště s umělým povrchem. Realizátor první 
etapy již byl vysoutěžen, termín dokončení výstavby nejpozději do konce června 2024. 

b. Druhá etapa: L. Alinčová dále uvedla, že venkovní hřiště bude zrušeno a zastavěno až v případě, že 
budou zabezpečeny veškeré finanční zdroje pro výstavbu sportovní haly. Projekt sportovní haly 
zohledňuje připomínky obyvatel okolí školy, a zejména počítá s tím, že větrání bude řešeno ventilací 
bez otevíracích oken směrem do areálu školy. Celkový rozpočet bude soutěžen výběrovým řízením se 
zveřejněním na Centrální adrese. 

c. Příloha č.1: Výkres Dostavby sportovní haly. 
 

F) Podněty rodičů 
a. Study Buddy Systém: L. Král sdělil prosbu několika rodičů žáků o větší podporu žáků ze strany ZŠK, 

pokud se nemohou osobně účastnit výuky, např. z důvodu delší nemoci. Jednalo se zejména o žáky 
šestých tříd a obecně druhého stupně ZŠK. 
- K. Círová uvedla, že ve třídě každý měsíc učitelé společně s žáky vyhodnocují stále dvojice pro 

sdílení probírané látky s absentujícími spolužáky. Některé třídy nově zavedly tzv. Study Buddy 
Systém, tj. výcvik třídního managementu, jak pracovat se třídou jako celkem, jak využívat 
nástroje, které podporují skupinovou dynamiku, společné učení a odpovědnost žáků za učení. 

- V. Beran uvedl, že v případě Study Buddy Systému se jedná o dobrovolnou iniciativu některých 
tříd, která v naprosté většině funguje velmi dobře. Žáci se rozvíjí ve spolupráci, vzájemně se 
podporují v učení a individuálně se rozvíjí odpovědnost žáků za učení. 

b. Parkování v ulici Za Parkem: ŠR doporučuje zřizovateli ZŠK, aby omezil dobu parkování na maximální 
dobu třech (3) hodin, obdobně jako v některých dalších oblastech MČ Kunratice. 

c. Domácí úkoly: L. Král navrhl úpravu v rozsahu a obsahu domácích úkolů tak, aby byly eliminována 
plošná časová zátěž žáků, a zároveň aby bylo omezeno vytváření návyku dětí „nosit si práci domů“. 
Následovala diskuse ohledně možné úpravy zadání domácích úkolů podle individuálních potřeb žáků. 

 
G) Termín příštího jednání ŠR 

a. Termín: předběžně v únoru 2024 
b. Místo: ředitelna ZŠK 

Zápis zapsal: Ladislav Král 
Zápis schválil:  ŠR 
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Příloha č.1: Výkres Dostavby sportovní haly 

 

 


